

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN  
TARIKH: 22 FEBRUARI 2016 (ISNIN)**

<b>Bil</b>	<b>Tajuk</b>	<b>Akhbar</b>
1.	Tangau minta orang ramai tidak sebarkan berita tidak sah	BERNAMA
2.	Sistem tekanan rendah punca hujan lebat di Sarawak - Tangau	BERNAMA
3.	Atasi pencemaran CO2	Utusan Malaysia
4.	FRIM kaji biodiesel	Utusan Malaysia



## Tangau Minta Orang Ramai Tidak Sebarkan Berita Tidak Sahih

KOTA KINABALU, 21 Feb (Bernama) -- Orang ramai perlu berhati-hati apabila menerima berita yang mengandungi maklumat tidak sah kerana ia boleh menimbulkan pelbagai masalah, kata [Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi Datuk Wilfred Madius Tangau](#).

Tangau berkata beliau kecewa kerana kebanyakan orang masih mempercayai berita yang disebarkan melalui media sosial, walaupun ia kerap terbukti tidak benar.

Katanya, kewujudan media sosial bukan sahaja memudahkan manusia untuk berkomunikasi, tetapi juga mewujudkan medan jerangkap samar apabila begitu banyak maklumat yang tidak sah dikongsi sebagai mesej melalui pelbagai aplikasi, termasuk WhatsApp.

"Melalui kaedah salin dan tampal, hari ini setiap orang (percaya) mereka boleh menjadi wartawan.

"Sebaliknya, mereka perlu faham bahawa menghantar maklumat atau apa yang dianggap sebagai berita yang tidak sah kepada orang lain, boleh mengundang bahaya, bukan sahaja kepada diri sendiri, tetapi juga kepada keselamatan negara," katanya dalam kenyataan di sini hari ini.

Tangau juga meminta orang ramai berwaspada terhadap cubaan menggugat keamanan dan keharmonian dalam kalangan rakyat melalui penyebaran berita palsu dan negatif bagi tujuan menimbulkan kebencian terhadap kerajaan.

"Mereka yang menerima mesej seperti itu, berhentilah sejenak dan fikirkanlah tentang kesahihannya. Kita sepatutnya padamkan sahaja mesej seperti itu. Jangan menghantarnya kepada orang lain pula untuk mengelaknya daripada diviralkan," kata beliau.

Di pihak kerajaan pula, kata beliau, perkara itu dipantau melalui pelbagai badan, termasuk CyberSecurity Malaysia, sebuah agensi di bawah kementerian yang beliau terajui.

-- BERNAMA



## Sistem Tekanan Rendah Punca Hujan Lebat Di Sarawak - Tangau

KUALA LUMPUR, 21 Feb (Bernama) -- Hujan lebat sehingga menyebabkan banjir di Kuching, Serian dan Samarahan di Sarawak disebabkan sistem tekanan rendah di Sarawak dan Kalimantan yang menggalakkan pembentukan awan hujan.

**Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi Datuk Seri Wilfred Madius Tangau** berkata keadaan hujan lebat sejak semalam itu dijangka akan berterusan sehingga esok.

"Jumlah taburan hujan yang direkodkan di Kuching semalam adalah sebanyak 237 mm dan 114.6 mm sehingga 4 petang hari ini," katanya dalam kenyataan di sini, hari ini.

Beliau berkata **Jabatan Meteorologi Malaysia (MetMalaysia)** mengeluarkan beberapa siri amaran mengenai keadaan hujan lebat sejak awal pagi semalam dan pemantauan berterusan akan dilakukan.

Tangau menasihati orang ramai untuk mengikuti perkembangan amaran hujan lebat yang dikeluarkan melalui media massa dari masa ke masa.

Keadaan banjir di Sarawak semakin teruk malam ini dengan jumlah mangsa di 31 pusat pemindahan banjir kini meningkat kepada 5,769 orang berbanding 4,381 petang tadi.

-- BERNAMA

